
Inzake de herinrichting van de Leidseweg Noord 
 
Voorschoten, 3 oktober 2018  
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
Geachte leden van de Commissie Wonen, Ruimte en Groen, 
 
Zoals aan u mondeling voorgelegd tijdens de raadsvergadering van 13 september jl, maakt het 
comité Leidseweg Noord en met hen alle bewoners van de Leidseweg zich grote zorgen over 
de toekomst van de Leidseweg Noord. Omdat er soms tegengestelde berichten in de kranten 
worden genoemd, maar meer nog omdat het besluit over de weg weer vooruit werd 
geschoven (naar de raadsvergadering van 4 oktober a.s). Er moet iets gebeuren en binnen 
afzienbare tijd! Het water staat ons letterlijk en figuurlijk aan de lippen. 
 
Het comité hoopt op een spoedig besluit richting de 30km variant vanwege de leefbaarheid 
en veiligheid van het deel Leidseweg Noord - Zuid.  

 Het riool heeft bij ons echt de hoogste prioriteit – kelders staan blank, persoonlijk heb 
ik plassen water in de bijkeuken en in de gangkast staat een laag water en die is maar 
30 cm diep. Ik vrees daarom ook voor aankomende winter… Dus hoe eerder er 
begonnen kan worden, des te sneller zijn we van de wateroverlast af. 

 Het asfalt is zéér slecht, met tot gevolg steenslag en extreme geluidsoverlast (slapen 
met de ramen open is geen optie aan de voorkant). 

 De hoeveelheid verkeer is hoog (te hoog voor de huidige weg) en dit komt grotendeels 
door sluipverkeer zoals ook te lezen is in het rapport van Goudappel.  

 Daarnaast rijdt het verkeer veelal hard en regelmatig veel te hard (>80 km/uur) bij mij 
voor de deur. Ik heb een dochter van 2 jaar. Ik moet er niet aan denken dat zij aan de 
voorkant naar buiten zou glippen in de huidige omstandigheden.  

 
Velen van het comité zijn betrokken geweest bij de burgerparticipatie uitgevoerd door de 
firma Tauw op verzoek van de gemeente. Hier is een mooi voorstel uitgekomen dat geheel in 
lijn is met de verkeersvisie van de gemeente waarbij de Leidseweg Noord geen 
wijkontsluitingsweg is, zoals al eerder is besloten in de visies van 2009 en 2016. Wij gaan er 
vanuit dat deze visie voor meerdere jaren is en niet zomaar terzijde wordt gelegd. 
 
Vriendelijke groeten, 
 
Namens het Comité Leidseweg Noord en de bewoners van de Leidseweg Noord, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


